
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE
                8477 APÁCATORNA                                         

Szám: 129-38/2014/Tv.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Apácatorna Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. november 27-én 
(csütörtök) 18,00 órai kezdettel megtartott nyilvános üléséről.

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal
Apácatorna, Kossuth u. 18.

Jelen vannak: Kovács Béla polgármester
Molnár Zoltánné
Szili Edina
Talabérné Tóth Viktória képviselők

Távolmaradását bejelentette:
Horváth Péter alpolgármester

Tanácskozási joggal jelen van:
Szarka Gyula jegyző
Gaál Tiborné, jegyzőkönyvvezető

Kovács Béla polgármester köszönti a képviselő-testület ülésén megjelenteket. 

Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a megválasztott 5 képviselőből 4 képviselő 
jelen van. 

Az ülést megnyitja.  

Ezt követően javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, melyet a képviselők 4 igen szavazat-
tal – egyhangúlag – az alábbiak szerint fogadtak el:

N A P I R E N D

T á r g y : Előadó:

1./  Szociális tűzifa juttatás szabályairól szóló rendelet megalkotása Kovács Béla
polgármester



2./ Kötelező felvételt biztosító általános iskolák körzethatár- Kovács Béla
      tervezetének véleményezése polgármester

3./ Ügyrendi Bizottság tagjainak megválasztása Kovács Béla
polgármester

Vegyes ügyek

N A P I R E N D  T Á R G Y A L Á S A

1. Napirendi pont:

Szociális tűzifa juttatás szabályairól szóló rendelet megalkotása

Előadó: Kovács Béla polgármester

Kovács Béla polgármester:
Megállapítja, hogy az előterjesztést a meghívóval együtt minden képviselő megkapta. 
Munkaértekezleten már beszéltek az elosztásról, akkor úgy foglaltak állást, hogy a lakásfenn-
tartási támogatásban részesülők – 19 család -  1 m3-t kapjanak, valamint felmérik, hogy a 
fennmaradó 12 m3-t kiknek lehetne még kiosztani.
Megkérdezi Molnár Zoltánné képviselőt, hogy a munkaértekezleten történt megbeszélés sze-
rint készített-e felmérést arra vonatkozóan, hogy a lakásfenntartási támogatásban részesülő-
kön túl jövedelmük alapján kiket lehetne még tűzifa juttatásban részesíteni?

Molnár Zoltánné képviselő: 
Elmondja, hogy kb. 16 családot írt fel, az egy főre eső jövedelmük kb. 80-90 e Ft körül van.

Szili Edina képviselő:
Úgy gondolja, nagyon nehéz igazságosan dönteni, mert a 16 családból csak 12-nek jutna a 
fából, akkor ki legyen elutasítva?

Kovács Béla polgármester:
Véleménye szerint sem lehet igazságosan elosztani, mert igazán úgysem lehet ellenőrizni a 
családok jövedelmét. Akkor inkább kapjanak csak azok, akik lakásfenntartási támogatásban 
részesülnek, hiszen rájuk tekintettel igényelhette az önkormányzat a támogatást. 

Szili Edina képviselő:
Egyetért a polgármester úr által elmondottakkal, kapják meg azok, akiket a jogszabály alap-
ján előnyben kell részesíteni.

A napirenddel kapcsolatban más hozzászólás nem hangzott el.

Kovács Béla polgármester szavazásra teszi fel, ki ért egyet az előterjesztés szerint a szociális 
tűzifa juttatás szabályairól szóló rendelet elfogadásával?
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Apácatorna Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
4 igen szavazattal, – minősített többséggel – az alábbi ren-
deletet alkotta:

Apácatorna  Község  Önkormányzata  Képviselő-testületé-
nek 8/2014. (XI.28.) önkormányzati rendelete a szociális tű-
zifa juttatás szabályairól 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

2. Napirendi pont:

Kötelező felvételt biztosító általános iskolák körzethatár-tervezetének véleményezése

Előadó: Kovács Béla polgármester

Kovács Béla polgármester
Megállapítja, hogy a Veszprém Megyei Kormányhivatal Oktatási Főosztálya által véleménye-
zésre megküldött véleményt kérő levelét és a devecseri járásra vonatkozó kötelező felvételt 
biztosító általános iskolák felvételi körzetének tervezetét a meghívóval együtt mindenki meg-
kapta.  Úgy gondolja ebbe különösebb beleszólása az önkormányzatnak nincs,  nem is  érti, 
miért kell ezzel kapcsolatban véleményt adni.

Megkérdezte, kinek van kérdése, hozzászólása?

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Kovács Béla polgármester:
Szavazásra teszi fel, ki ért egyet a határozati javaslatban foglaltak szerinti kötelező felvételt 
biztosító általános iskolák felvételi körzetének meghatározásával?

Apácatorna Község Önkormányzatának Képviselő-testüle-
te  4 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határoza-
tot hozta:

38/2014.(XI.27.) határozat

Apácatorna község Önkormányzata egyetért a Veszprém Megyei 
Kormányhivatal Oktatási Főosztálya által véleményezésre meg-
küldött és a devecseri járásra vonatkozó kötelező felvételt bizto-
sító általános iskolák felvételi körzetének meghatározásával.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert,  hogy a határozatot a 
Veszprém Megyei Kormányhivatal Oktatási Főosztályának küldje 
meg.

Felelős: polgármester
Határidő: 2014. november 28
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3. Napirendi pont:

Ügyrendi Bizottság tagjainak megválasztása

Előadó: Kovács Béla polgármester

Kovács Béla polgármester:
Megállapítja,  hogy  a  képviselők  a  napirendhez  tartozó  írásos  előterjesztést  a  meghívóval 
együtt megkapták. Az Ügyrendi Bizottság eddigi elnöke Horváth Péter volt. Tagjai Molnár 
Zoltánné és Talabérné Tóth Viktória képviselők voltak. Horváth Péter alpolgármesternek elég 
sok az elfoglaltsága, ezért elnöknek javasolja Molnár Zoltánnét, tagoknak pedig Szili Edina és 
Talabérné Tóth Viktória képviselőt.

A képviselők részéről más javaslat, észrevétel nem hangzott el.

Kovács Béla polgármester:
Szavazásra teszi fel, ki ért egyet azzal, hogy a Képviselő-testület az Ügyrendi Bizottság elnö-
kének Molnár Zoltánné, tagjainak Szili Edina és Talabérné Tóth Viktória önkormányzati kép-
viselőket válassza meg?

Apácatorna Község Önkormányzatának Képviselő-testüle-
te  4 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határoza-
tot hozta:

39/2014.(XI.27.) határozat

Apácatorna Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 3 
tagú Ügyrendi Bizottság
elnökének: Molnár Zoltánné
tagjainak: Szili Edina

Talabérné Tóth Viktória
önkormányzati képviselőket megválasztja.

Vegyes ügyek

• Mikulás napi ajándékcsomagok

Kovács Béla polgármester:
Szeretné javasolni  a képviselőknek, hogy a korábbi évekhez hasonlóan ez évben is a 12 
éven aluli gyerekeknek állítsanak össze  Mikulás csomagokat 1000 Ft/ csomag értékben, 
29 gyerekről lenne szó. 

A képviselők a javaslattal egyetértettek

Kovács Béla polgármester szavazásra teszi fel:
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Ki ért egyet azzal, hogy a Képviselő-testület az apácatornai állandó lakóhellyel rendelke-
ző – összesen 29 fő - 12 éven aluli gyermek részére 1.000 Ft/csomag értékben Mikulás 
csomagot ajándékozzon?

Apácatorna Község Önkormányzatának Képviselő-testüle-
te  4 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határoza-
tot hozta:

40/2014.(XI.27.) határozat

Apácatorna Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy az apácatornai állandó lakóhellyel rendelkező – ösz-
szesen 29 fő 12 éven aluli gyermek részére 1.000 Ft/csomag ér-
tékben Mikulás csomagot ajándékoz.

B e j e l e n t é s e k, t á j é k o z t a t á s o k

• Kovács Béla polgármester  :
Szeretné néhány szóban a Start munkát értékelni. Sajnos az idei évben nem sok jót tud 
mondani ezzel kapcsolatban. Nagyon kevés termény lett idén, ez valószínű a rendkívü-
li csapadékos időjárás következménye. A burgonyából, hagymából nem is tudtak érté-
kesíteni, azt szétosztották a lakosságnak. Alpolgármester úr átvette a közmunka irányí-
tását, sajnos a dolgozókkal is sok a probléma. A téli Startmunkában 5 fő továbbfoglal-
koztatását tervezi, még nem döntötte el, hogy kik lesznek ezek a személyek. 

• Kovács Béla polgármester  :
Szeretné tájékoztatni a képviselőket, hogy Horváth Amália részére 35 e Ft kölcsönt 
nyújtott, mivel jelentős áramdíjtartozásuk miatt kikapcsolták volna náluk az áramot. A 
kölcsönszerződést aláírták, vállalták, hogy két részletben visszafizetik az önkormány-
zatnak a tartozásukat. 

• Kovács Béla polgármester  :
Megkérdezi Molnár Zoltánné képviselőtől, hogy  Vasuta Gábor előadásával kapcsolat-
ban van-e valamilyen teendő?

Molnár Zoltánné képviselő:
Elmondja, hogy Vasuta Gábor „A madárvédelemről és a védett növények a Somló kö-
rül” címmel tart előadást szombaton a Művelődési Házban. Számítógépet és kivetítőt 
kell részére biztosítani. 

Kovács Béla polgármester
Javasolni szeretné az önkormányzat részére egy laptop és egy digitális fényképezőgép 
vásárlását, hogy az ilyen esetekben ne kelljen mindig a technikai eszközök után járni.

Molnár Zoltánné képviselő:
Elmondja, hogy az előadás után adventi koszorúkötésre kerül sor szintén a Művelődési 
Házban, az alapanyagokat biztosítják a résztvevőknek. A Betlehem feldíszítésére a jö-
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vő hét első napjaiban kerül sor.  Idén tervezik, hogy a gyerekekkel minden házhoz el-
mennek betlehemezni, reméli, szívesen fogadják előadásukat. A karácsonyi műsor elő-
készületei már megtörténtek, december 23-ára tervezik az ünnepséget.

Egyéb napirend nem volt, Kovács Béla polgármester megköszönte a képviselőknek a megje-
lenést és az ülést 20,05 órakor bezárta.

Kmft.

Kovács Béla Szarka Gyula
polgármester jegyző
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